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استاندار سیستان و بلوچستان:
خبرنگاران فرماندهان جهاد      

تبیین هستند

زاهدان محمد شکوهی فر : استاندار سیستان 
و بلوچستان گفت: رسالت و  کار خبرنگار بسیار 
سنگین بوده و وظیفه بزرگی را بر عهده دارند، از 
این جهت فرماندهان جهاد تبیین هستند . محمد 
با  خبرنگار  روز  گرامیداشت  نشست  در  کرمی 
گرامیداشت یاد و خاطره شهدای خبرنگار، افزود: 
امروز در غزه، خبرنگاران با همه سختی ها و شرایط 
پای کار هستند و وقایع را برای همگان به صورت 
های مختلف به نمایش می گذارند. وی ادامه داد: 
خبرنگاران در تمامی دوران ها در بخش سازندگی 
کشور در بخش های علمی، فرهنگی، اجتماعی و 
اقتصادی نقش بسیار مهمی دارند که امید داریم 
از  قشر  این  و جهادی  روحیه خوب  و  با همت 
جامعه، این روند فعالیت ها تداوم یابد. استاندار 
 ۳۰ افزایش  به  اشاره  با  بلوچستان  و  سیستان 
درصدی مخاطبان رسانه در سیستان و بلوچستان، 
بیان کرد: شرایط این استان در بخش های مختلف 
بسیار خوب بوده، مساله اقتصاد در جامعه امروز 
نکته بسیار مهمی است؛ اما اگر به فرهنگ، آن 
طور که باید رسیدگی شود موضوعات و مسائل 
تشریح  با  وی  شد.  خواهند  حل  نیز  اقتصادی 
انجام شده در سال های گذشته  اقدامات  برخی 
در سیستان و بلوچستان تصریح کرد: در حوزه 
آموزش و پرورش برای مهارت آموزی و موضوعات 
انجام  بسیاری  تلاش های  آموزان  دانش  علمی 
و  آموزش  نظام،  راهبردی  اصل  که  چرا  شده 
به خبرنگاران  باید  این زمینه  بوده و در  پرورش 
نوجوان نیز توجه ویژه ای شود. کرمی اضافه کرد: 
اقتصاد دیجیتال نیز در سال گذشته،  در حوزه 
۱۰ هزار دانش آموز آموزش لازم را فراگرفته، در 
این حوزه امروز، در پارک علم و فناوری مشغول 
شده  و درآمدزایی دارند. وی ادامه داد: در حوزه 
دانشگاه، تلاش شده تا دانشجویان مهارت محور 
شوند، محتواها و رسته های دانشگاهی در زمینه 
علم باید متناسب با نیاز جامعه، رشته ها به روز 
بلوچستان  و  سیستان  استاندار  شوند.  رسانی 
افزود: دانشجویان در حوزه اقتصادی بویژه بخش 
معدن باید پای کار آمده و فعالیت کنند و در این 
حوزه، هسته های فناور در دانشگاه ها به سرعت 
شکل گرفته در پارک علم و فناوری نیز هسته های 
تولید در دستور کار قرار گیرند. کرمی گفت: در 
حوزه کشاورزی، با اقدامات و تسهیلات ارائه شده، 
ایجاد حدود ۲۰۰ هزار هکتار باغ موز در دستور 
اشتغال  نفر   ۲۰۰ و  یک هزار  که  گرفته  قرار  کار 
و  سیستان  در  اقدام،  این  دارد،  دنبال  به  زایی 
بلوچستان تولید ثروت می کند. وی خاطر نشان 
زیادی  اقدامات  در حوزه کشاورزی،  امروز  کرد: 
اشتغال  بر  علاوه  که  گرفته  قرار  کار  دستور  در 
زایی، ایجاد ثروت کرده است.استاندار سیستان 
و بلوچستان بیان کرد: در حوزه اقتصاد دریا نیز 
اقدامات بی نظیری در استان انجام شده به طوری 
که تنها در سواحل این خطه پهناور از کشور، ۱۷ 
گونه خیار دریایی و انواع جلبک وجود دارد که در 
داروسازی و سایر موارد از آنها استفاده می شوند. 
وی گفت: رونق گردشگری، بارگیری کشتی های 
پهن پیکر، دامداری، شیلات، پرورش ماهی در 
قفس، پرورش میگو از جمله اقداماتی هستند که 
در حوزه اقتصادی دریایی سیستان و بلوچستان 
بر روی آنها کار شده و زمینه سرمایه گذاری در 
این سیستان وبلوچستان وجود دارد. کرمی ادامه 
داد: سیستان و بلوچستان با توجه به ظرفیت های 
موجود بویژه مرزهای آبی و خشکی، باید هاب دام 
در کل کشور شود. وی با اشاره به حوزه معادن، 
تصریح کرد: معدن جانجا سه هزار نفر نیرو نیاز 
دارد که باید آموزش ببینند، کارخانه طلای تفتان 
استان  در  را  لازم  آموزش های  آن  نیروهای  نیز 
همچنین  هستند،  کار  به  مشغول  و  فراگرفته 
استان  در  منیزیت  معدن  برای  که  اقداماتی 
انجام شده، در خاورمیانه بی نظیر بوده، در این 
بخش کارخانه سیاه جنگل نمونه دیگری هست 
کارخانه  همچون  و  شده  شروع  آن  حفاری  که 
طلای بزمان و مس در دست پیگیری قرار دارد 
که این اقدامات تولید اشتغال پایدار و ثروت در             

استان می کند. 
وی با بیان اینکه اقداماتی در زمینه مناطق آزاد 
تجاری سیستان و بلوچستان پیگیری شده و دنبال 
می شود، خاطر نشان کرد: با پیگیری صورت گرفته 
و با اولویت تامین معیشت مرزنشینان بویژه در 

سیستان برنامه هایی در دست پیگیری است.

امانت داری در خبر مهمترین اصل 
در خبرنگاری است

زاهدان محمد شکوهی فر :  دکتر حسینعلی 
رئیس  و  زاهدان  مردم  نماینده  شهریاری 
شورای  مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون 
بسیار  خبرنگار  رسالت  اینکه  بیان  با  اسلامی؛ 
اصول  جزو  امانتداری  گفت:  بوده،  سنگین 

حرفه ای کار خبرنگاری است.
مراسم  در  پنجشنبه  روز  شهریاری   دکتر 
اصحاب  با حضور  که  روز خبرنگار  بزرگداشت 
رسانه در محل سالن کنفرانس مرکز اورژانس 
دانشگاه علوم پزشکی زاهدان برگزار شد، بیان 
کرد: رعایت اصول حرفه ای در هر کاری ضروری 
بوده؛ اما در امر اطلاع رسانی که با اندیشه مردم 

سر و کار دارد، بسیار حیاتی است.
افزود:  زاهدان،  شریف  مردم   نماینده 
خبرنگاران باید به کار و رسالت خود اهمیت و 
و  مطالعه  نیز  آن  تحقق  که لازمه  داده  ارزش 

تحقیق است.
 رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به اینکه نقد پایه اصولی 
در روند پیشرفت و اصلاح جامعه است، ادامه 
صورت  به  را  خود  اخبار  باید  خبرنگاران  داد: 
پیشرفت  برای  منصفانه  و  طرفانه  بی  آزادانه، 
تعالی منطقه و تصمیم گیری درست منتشر 
کرده تا مخاطب آنها درست در خصوص آنها 
کرد:  نشان  خاطر  کنند.  وی  گیری  تصمیم 
خبرنگاران نقش موثری در اطلاع رسانی، آگاهی 
بخشی و آگهی بخشی مردم دارند و در مسائل 
مختلف بویژه انتخابات، تلخی و شیرینی های 
کشور همواره با تلاش و همت همراه و هماهنگ 
و  ها  تلاش  از  دانسته  خود  وظیفه  که  بوده 

حضورتان کمال تقدیر را داشته باشیم.
 دکتر حسینعلی شهریاری می گوید : نمونه 
شاهد  غزه  نوار  در  را  خبرنگاری  خطیر  کار 
هستیم، تعداد زیادی از اهالی رسانه که برای 
آگاه کردن افکار عمومی و انعکاس جنایات رژیم 
صهیونیستی در منطقه حضور دارند، علی رغم 
اینکه در تمامی جنگ ها اعلام می شود که نباید 
به صورت هدفمند  کرد،  تعرض  به خبرنگاران 

هدف قرار می گیرند و به شهادت می رسند.
 نماینده مردم شریف زاهدان، اظهار داشت: 
این تلاش مذبوحانه رژیم صهیونیستی نا موفق 
بوده، زیرا تلاش اهالی رسانه و ظرفیت شبکه 
های اجتماعی باعث انعکاس واقعیت ها و در 

دسترس قرار گرفتن اطلاعات شده است.
به  را  مسائل  بارها  اینکه  به  اشاره  با   وی 
رییس جمهور شهید منتقل کردم، اما مسائل 
رفع نشد، بیان کرد: به رغم تلاش های صورت 
همیشه  مثل  بلوچستان  و  سیستان  گرفته، 
شهید  از  که  انتظاری  دارد،  خاصی  مشکلات 
بسیاری  به  و  نگردید  برآورده  داشتیم،  رئیسی 
کمیسیون  نشد.  رئیس  رسیدگی  از مشکلات 
بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی، ادامه 
داد: علی رغم این که اعتبارات قابل توجهی در 
حوزه امنیت به سیستان و بلوچستان اختصاص 
داده شده، اما به شهادت رسیدن حدود ۹۰ نفر 
از مدافعان امنیت از فراجا و سپاه طی یکسال در 
استان نشان می دهد که سیستان و بلوچستان 
به خوبی مدیریت نمی شود.  دکتر شهریاری 
ویژه سرقت  به  امنیتی  کرد: مشکلات  تصریح 
های مسلحانه، سبب نگرانی مردم زاهدان شده 
گیرند.  وی  می  تماس  بنده  با  مدام  مردم  و 
خاطرنشان کرد: انتظار می رود جابه جایی که 
انتظامی استان رخ داد، موجب  در فرماندهی 
کاهش مشکلات استان شود.  دکتر شهریاری با 
تاکید بر اینکه باید مرزها را کنترل کنیم، گفت: 
مرزها را تقریبا رها کردیم و قصد داریم امنیت 
را در شهر کنترل کنیم، این مسئله موجب آزار 
رساندن به مردم می شود، امیدوارم در دولت 
جدید اتفاقات خوبی رقم بخورد. وی یادآور شد: 
آقای دکتر پزشکیان می خواهد کار کند، امیدوارم 
که جناح ها و طیف های سیاسی بگذارند و مانع 
تراشی نکنند. وی افزود: بیش از ۱۲ هزار نفر از 
اعضای جامعه پزشکی به دلیل عدم رضایت از 
سیستم بهداشت و درمان و شرایط اقتصادی از 
مردم شریف  کردند.  نماینده  مهاجرت  کشور 
زاهدان، گفت: با روی کار آمدن دولت چهاردهم 
و  بهداشت  حوزه  در  ای  ویژه  برنامه های  باید 
درمان اجرا شود تا ضمن حمایت از فعالان حوزه 
نیز  قشر  این  مهاجرت  از  درمان،  و  بهداشت 

کاسته شود.

نجمه یزدانفر، رئیس پژوهشکده توسعه صنایع 
شیمیایی ایران در حاشیه برگزاری این نمایشگاه در 
جمع خبرنگاران به ارائه گزارشی کلی از دستاوردهای 
این مجموعه پرداخت و از چالش ها و پتانسیل های 

پژوهشکده برایمان گفت.
جهاد  بالای  پتانسیل   به  اشاره  با  ابتدای  در  وی 
دانشگاهی در تربیت نیروی انسانی زبده بخصوص 
در حوزه زنان گفت: در حال حاضر 4۳درصد پرسنل 
جهاد دانشگاهی بانوان هستند . افرادی توانمند و 
پرتوان که شانه به شانه آقایان در فعالیت های علمی 
درصد  درصد ۷  این 4۳  از  دارند.  عملی حضور  و 
هیات علمی بوده و ۸۰ درصد کارشناس پژوهش و 

تیم اداری هستند. 
در  پیشرو  دانشگاهی سازمانی  افزود: جهاد  وی 
درصد   ۵۰ از  بیش  است.  بانوان  مدیریت  عرصه 
بانوان جهاد دانشگاهی سمت مدیریتی دارند و این 

به نوبه خود مایه مباهات است.
چسبیدگی مشکلات قطعی برق به بدنه پژوهشی 

کشور
وی در پاسخ به سوال خبرنگاران مبنی بر تاثیرات 
برق  قطعی  گفت:  پژوهش  حوزه  بر  برق  قطعی 
مشکلاتی  بخش صنعت  برای  ایران  در  متاسفانه 
های  بخش  کنارصنعت  در  و  آورده   بار  به  جدی 
پژوهشی از این چالش متاثر خواهند شد. در این 
مرکز خوشبختانه با کمک و یاری همکاران توانمند 
تاثیرات و خسارات بسیار کمتر بوده  و جای  این 
بسی تشکر دارد.  وی تصریح کرد: یکی از مشکلات 
قطعی برق سوختن برخی قطعات یا دستگاه ها در 
این مواقع است. در این پژوهشکده نیز مواردی از 
به  پیگیری هاس مکرر  با وجود  بوده که  سوختگی 
جایی نرسیده و نتوانسته ایم خسارتی از این بابت 
از  ناشی  پرداخت خسارات  دریافت کنیم؛ چرا که 
نوسانات متوجه مصارف خانگی است. بهتر آن است 

امتیازاتی برای مراکز نیز در نظر گرفته شود. 
بودجه بخش پژوهش کفاف یک ماه حقوق پرسنل 

را هم نمی دهد
بودجه  از  پژوهشکده  سهم  به  اشاره  با  یزدانفر 
۱4۰۲ گفت:  جهاد دانشگاهی ۲۰ درصد بودجه خود 
را ازدولت دریافت می کند. از این میزان هم بخش 
اندکی به پژوهش اختصاص داده می شود. بودجه 
پژوهشکده بسیار پایین و فقط حقوق یک ماه پرسنل 

را تامین می کند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود به اهمیت 
معرفی  برای  رسانه ها  همکاری  و  اطلاع رسانی 
به  ادامه  در  و  کرد  تأکید  پژوهشکده  ظرفیت های 
فعالیت های پژوهشکده در زمینه تولید محصولات 
از  و  پرداخت  آزمایشگاهی  خدمات  و  شیمیایی 
مواد  ارزش  زنجیره  توسعه  برای  آینده  برنامه های 

شیمیایی و امنیت غذایی سخن گفت.
و  صنایع  همکاری  نیاز  به  همچنین  وی 
سرمایه گذاران برای پیشبرد اهداف پژوهشکده اشاره 
کرد و در نهایت به اهمیت فرهنگ جهاد دانشگاهی 

و نقش آن در توسعه علمی کشور تأکید کرد.
فعالیت های برجسته پژهشکده توسعه صنایع 

شیمیایی ایران 
رئیس این پژوهشکده در تشریح سخنان خود با 
اشاره به فعالیت های این مرکز تحقیقات و پژوهشی 
شیمیایـی  صنایع  توسعه  پـژوهشکده  کرد:  اظهار 
ایران، اولین پژوهشکده جهاد دانشگاهـی است که 
موافقت قطعـی آن حدود ٣٠ سال گذشته از وزارت 

علوم، تحقیقات و فناوری اخذ شد.

وی افزود: مرکز خدمات تخصصی آنالیز شیمیایی 
پژوهشکده توسعه صنایع شیمیایی جهاد دانشگاهی 
با راه اندازی و فعال سازی آزمایشگاه آنالیز دستگاهی 
به  رسانی  خدمات  بر  اولیه  تمرکز  با  پژوهشکده، 

طرح های پژوهشی شروع به فعالیت کرد.
پژوهشکده توسعه صنایع شیمیایی ایران طرح های 

ناب در دل خود دارد
وی در پاسخ به سوال خبرنگاران مبنی بر پتانسیل 
سرمایه گذار  جذب  برای  پژوهشکده  مناسب  های 
گفت: در داخل پژوهشکده دانش فنی خوبی وجود 
داشته و کاملا آماده تجاری سازی است؛ این دانش 
بر اساس داشته های ملی و بومی به  آنجا که  از 
دست آمده، دانش ویژه ای در اختیار اهل فن در 
کشورهای دیگر خواهد گذاشت و سرمایه گذاران می 
توانند از این پتانسیل ویژه بهره کافی را ببرند. ما در 
حال حاضر نیز در برخی محصولات صادرات داریم و 
حرکت های مثبتی در این زمینه  شروع شده است.

وی با اشاره به محدودیت های پژوهشکده در بخش 
بازرگانی تصریح کرد: از آنجایی که پژوهشکده ها به 
شکل نیمه صنعتی می توانند فعالیت کنند  و نمی 
توانند مستقیم به حوزه تولید ورود نمایند به صورت 
گسترده نیز نمی توان در حوزه بازرگانی فعالیت کرد. 
ما از طریق پژوهشکده امکان ساخت کارخانه نداریم 
. ولی امکان تاسیس شرکت زیرمجموعه خود را داریم 
و در حال حاضر یک شرکت دانش بنیان در زمینه 
تولید مواد شیمیایی در داخل مجموعه وجود دارد که 

در حوزه آرایشی بهداشتی فعالیت دارد.
این مسئول افزود: ما در حال تأسیس دو شرکت 
یکی  هستیم.  خصوصی  بخش  مشارکت  با  دیگر 
بخش  در  دیگری  و  گیاهی  اسانس های  زمینه  در 
زنجیره ارزشی مواد شیمیایی. در شرکت جدید ۲۰ 
نوع مواد شیمیایی تولید خواهد شد که مختص به 
مواد شیمیایی خاص صنعت نفت، سیمان، حفاری 

و غیره است. 

برگزاری دوره های آموزشی مهارت های آزمایشگاهی
آزمایشگاه  این  خدمات رسانی  گفت:  یزدان فر 
آموزشی  دوره های  برگزاری  با  آتی  سال های  در 
مهارت های آزمایشگاهی و سرویس دهی آزمایشگاهی 
به دانشجویان و مراکز آموزشی و پژوهشی توسعه، 
موفق به اخذ گواهینامه آزمایشگاه همکار از سازمان 

ملی استاندارد شد.
این مسئول با اشاره به همکاری مشترک با سازمان 
ملی استاندارد، تصریح کرد: در حال حاضر این مرکز 
استاندارد  ملی  سازمان  همکار  آزمایشگاه  به عنوان 
توسعه  پژوهشکده  کرد:  اضافه  وی  دارد.  فعالیت 
صنایع شیمیایی ایران، سازمانی است پژوهشی و 
دانش بنیان که در توسعه علم و فناوری گام برمی دارد 
تجـاری سازی  در  تأثیرگذار  و  پیشرو  همچنین  و 

یافته های پژوهشی در حوزه صنایع شیمیایی است.
محوله  مأموریت های  به  اشاره  با  یزدان فر 
گفت:  ایران  شیمیایی  صنایع  توسعه  پژوهشکده 
پژوهـش کـاربردی و توسـعه ای و ایجاد دانـش فنـی در 
حوزه صنایع  شیمیایـی و زمینه های تخصصی مرتبط، 
استفاده کارآمد از نتایـج پژوهش در ارائه خدمات 
تخصـصی، فنی و مهنـدسی، تولید نیمه صنـعتی و 
تجربه  انتقال  و  پژوهشی  یافته های  تجـاری سازی 
از طریق آموزش و انتشار نتایج پژوهش از جمله 

مأموریت های محوله این مرکز تحقیقاتی است.
رئیس پژوهشکده توسعه صنایع شیمیایی ایران با 
اشاره به کاهش بودجه پژوهش و تحقیقات گفت: 
پژوهش هزینه بر است و این امر در تمام کشورها 
وجود دارد و گاهی دیده شده که در بعضی کشورها 
پژوهشگر  به  پژوهش  و  اهمیت تحقیق  باتوجه به 
چک سفید امضا می دهند؛ اما در کشور ما به علت 
پژوهشی در  بودجه  با کاهش  اقتصادی  مشکلات 

حال فعالیت هستیم.
وی افزود: با وجود لزوم حمایت مالی دولت در 
حوزه پژوهش اما با درآمد اندک حاصل از پژوهش 

در راستای حل مشکلات صنایع و توسعه و ارتقای 
کیفیت محصولات، تلاش می کنیم.

این پژوهشگر با اشاره به درآمد حاصل از خدمات 
تخصصی، آموزش و تولید، اظهار داشت: تا کنون 
که  است  تجاری سازی  آماده  محصول  بر ۳۰  بالغ 

بخشی از آن به تولید انبوه رسیده است.
طرح های شاخص حوزه پژوهش منجر به تولید 

محصول 
وی با اشاره به این دست طرح ها گفت: دستیابی 
به دانش فنی تولید افزایه های سیمان حفاری، افزایه 
ضد مهاجرت گاز )پایه لاتکس(، افزایه ضد مهاجرت 
گاز )پایه پلیمری(، افزایه کنترل کننده کاهش سیال 
در آب های شیرین، افزایه کنترل کننده کاهش سیال در 
دماهای بالا و آب های شور، میکرو پلاست، مگنست 
و  شیرین  آب  تینر،دیسپرسنت  مگنست  ریتاردر 
این  از جمله  بالا  و دما  ریتاردر دماپایین  آب شور، 

موارد می باشد.
طرح های شاخص حوزه پژوهش منجر به تولید 

محصول 
عصاره های  انواع  تولید  و  فراوری  داد:  ادامه  وی 
و  تولید  خشک،  پودر  و  مایع  به صورت  گیاهی 
خالص سازی عصاره چای سبز برای مصارف دارویی، 
بهداشتی - آرایشی و غذایی، تولید عصاره سرخارگل، 
تولید  بادرنجبویه جهت  و  بومادران  باغی،  آویشن 
مکمل های دام و طیور و تدوین دانش فنی تولید 
بیش از ۳۰ عصاره خشک و مایع در فاز صنعتی، 
تولید و عرضه انواع اسانس و عرقیات، تولید انواع 
بیدمشک  شاتره،  کاسنی،  نعنا،  گلاب،  عرقیات: 
گیاهی،  محصولات  انواع  تولید  و  فراوری  و...، 
انواع طعم دهنده ها، آنتی اکسیدان ها و مواد مؤثره 
گیاهی، تولید و خالص سازی شیرین کننده های گیاه 
استویا، تولید عصاره خشک پروپولیس )بره موم( از 
جمله طرح های ما در حوزه پژوهش منجر به تولید 

محصول است.

برای تجاری سازی طرح های آزموده

وری است وهشکده توسعه صنایع شیمیایی ایران ضر همکاری با پژ
 چهل و چهارمین سالگرد تأسیس جهاد دانشگاهی، نمایشگاهی از دستاوردهای پژوهشی فناورانه »پژوهشکده توسعه صنایع شیمیایی ایران« در 

این مجموعه برگزار شد.

بیش از 
50 درصد 

بانوان جهاد 
دانشگاهی 

سمت مدیریتی 
دارند و این به 
نوبه خود مایه 
مباهات است

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی:

ابتکار - ماهان فلاح: نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی با بیان 
اینکه اهالی رسانه نباید در مورد افراد و مسائل مختلف شبهه افکنی 
کنند، گفت: خبرنگاران با تأسی قرآن که بزرگترین معجزه مکتوب 
و رسانه ای منصف است، نسبت به عملکرد افراد و دستگاه های 

اداری و اجرایی نگاه انتقادی داشته باشند اما منصفانه بنویسند.
به گزارش خبرنگار ما به نقل از روابط عمومی دفتر نماینده ولی 
فقیه در آذربایجان شرقی، حجت الاسلام والمسلمین مطهری اصل 
در دیدار صمیمی جمعی فعالان رسانه استان با اشاره به ویژگی 
های حرفه ای و اخلاقی خبرنگاران و اهالی رسانه گفت: با تدبر و 

تفکر در آیات قرآن کریم می بینیم خداوند متعال از زبان کسانی 
مثل فرعون که خود را خدا معرفی می کرد بدون سانسور حرف میزند 
و در عین حال با رعایت انصاف رفتار و کردار او را مورد نقد قرار 
می دهد. امام جمعه تبریز با تاکید بر اینکه باید بدون کم و کاستی 
سخنان دیگران را منتشر کنیم هر چند هر طرف مقابل در جبهه 
مخالف ما باشد، افزود: روایتگران رویدادها و خبرنگاران باید اصل 

صداقت را جز سرلوحه کارهای خود قرار دهند.
وی ادامه داد: اخباری که به باورهای مردم و چارچوب زندگی 
اجتماعی و سیاسی افراد مربوط می شود اگر فاقد اصل صداقت 

باشد مشکل  آفرین و آسیب زا خواهد بود.
نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی در بخش دیگری از سخنان 
خود به درج اخبار از منابع معتبر و قابل  استناد تأکید کرد و افزود: 
طنزآمیز  مطالب خبری  درج  و  کافی  توضیح  بدون  ایجاد شبهه 
در قالب خبر فهم عمومی را تأثیر قرار می دهد؛ ازاین رو در بیان 

موضوعات رسانه ای باید روشن و شفاف عمل کنیم .
حجت الاسلام  والمسلمین مطهری اصل با تأکید بر اهمیت رسانه 
و بیان منویات انسان ها با فرآورده های رسانه ای گفت: قرآن کریم 
بزرگ ترین رسانه مکتوب که در آن خداوند خالق، انسان مخلوق 
را مورد خطاب قرار داده منویات الهی برای تربیت انسان ها بر قلب 

پیامبر نازل شده است.
امام  جمعه تبریز همچنین با اشاره هزینه های زیاد و درآمد کم 
اهالی رسانه گفت: خبرنگاران فقط با عشق کار می کنند و انتقاد 
است،  امور  اصلاح  برای  و صرفاً  ندارد  خبرنگاران جنبه شخصی 
مسئولان هم منصفانه به  نقد خبرنگاران گوش دهند و سعه  صدر 
داشته باشند. در ابتدای این دیدار اسد فلاح رییس انجمن صنفی 
سرپرستان و دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری و نیز تعدادی 
از اعضای تشکل های رسانه ای استان به بیان صنوف تخصصی و 
مشکلات کار خبرنگاری و بیان نقطه نظرات خود پیرامون رفع این 

مشکلات پرداختند.

خبرنگاران منتقد باشند اما منصفانه بنویسند

رئیس دانشکده منابع طبیعی دانشگاه تهران خبر داد
تشکیل کارگروه حکمرانی پسماند در استان البرز

رئیس دانشکده منابع طبیعی دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران گفت: برای مدیریت پسماند نیازمند حکمرانی خوب در 
سطح استان البرز هستیم. رئیس دانشکده منابع طبیعی دانشگاه تهران گفت: برای مدیریت پسماند نیازمند مدیریت و یک حکمرانی 
خوب در سطح استان البرز هستیم و باید دست اندرکارانی که با حوزه مدیریت پسماند در ارتباط هستند، شناسایی شده و فرایند 
همکاری در بین آنها تقویت شود. به گزارش روابط عمومی سازمان : مهدی قربانی با اشاره به اهمیت حوزه پسماند افزود: مدیریت 
پایدار پسماند نیازمند توجه جدی به جنبه های پایداری اجتماعی، اقتصادی و زیست محیطی است. در حوزه اجتماعی مشارکت 
فعال ذی نفعان، در بخش اقتصادی اشتغال زایی و ایجاد درآمد از طریق بازیافت و در بخش زیست محیطی کاهش آلودگی های 
زیست محیطی مورد توجه است. همچنین در مدیریت پسماند نقش سمن ها و بخش خصوصی از اهمیت ویژه ای برخوردار است. 
در این حوزه باید دو موضوع مهم مدیریت پسماند و دیگری هم حکمرانی را دنبال کنیم. وی در جلسه انعقاد تفاهم نامه بین سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری کرج و دانشکده منابع طبیعی با اشاره به اینکه متاسفانه حکمرانی پسماند نداریم، افزود: پیشنهاد ما این است 
که به عنوان یک الگوی کوچک این موضوع از استان البرز شروع شود. اگر در استان البرز بخواهیم به مدیریت پسماند با رویکرد پایداری نگاه 
کنیم، باید ابتدا برای اجرای حکمرانی خوب آن یک برنامه ریزی مدون صورت گیرد. به این معنا که بازیگران و دست اندرکاران که با حوزه مدیریت پسماند در ارتباط 
هستند، شناسایی شده و فرایند همکاری در بین آنها تقویت گردد.  وی در ادامه گفت: اکثر سازمان های دولتی و غیردولتی در مورد پسماند در استان دخیل هستند و 
در تدوین و اجرای سیاست  ها در خصوص پسماند و بازیافت می توانند نقش باشند. لذا این کار در سطح استان با تشکیل کارگروه حکمرانی پسماند می تواند هدایت 
شود. قربانی با اشاره به ظرفیت های علمی و دانشجویی دانشکده منابع طبیعی اظهار کرد: دانشکده منابع طبیعی این آمادگی را دارد که با وجود ظرفیت اعضای هیئت 
علمی و دانشجویان خود، در خصوص حکمرانی و مدیریت پایدار پسماند به سازمان مدیریت پسماند استان کمک کند. اساسا مدیریت پسماند یک امر میان رشته ای 
است و دانشکده منابع طبیعی هم مرکزی است که در حوزه مطالعات میان رشته ای محیط زیست تجارب متعددی دارد. وی با اشاره به تاثیر حوزه مدیریت پسماند 
در ایجاد اشتغال در استان اظهار کرد : به منظور حکمرانی بهینه و اصولی پسماند، ایجاد کارگروه ضروری است و دانشکده منابع طبیعی آمادگی دارد به عنوان دبیر 
این کارگروه در تصویر سازی مشترک و ایجاد توافق جمعی بین دست اندرکاران متعدد در سطح استان نقش آفرینی کند. همچنین راه اندازی مرکز تحقیق و توسعه و 
نیز بهره مندی از دستاوردهای علمی داخلی و بین المللی با رویکرد فناورانه و نوآوری از موارد دیگری است که در این تفاهم نامه باید مورد توجه قرار گیرد. وی افزود: 
در قالب تفاهم نامه منعقد شده، نیاز است که پایان نامه هایی که در حوزه پسماند توسط دانشجویان ارائه می شود، از طرف سازمان مربوطه مورد حمایت قرار بگیرند. 
همچنین ضروری است، موضوع یادگیری تجربی و کارورزی دانشجویان مورد توجه جدی قرار گرفته تا به صورت علمی دانشجویان با فرایند مدیریت پسماند آشنا شوند.

مدیرکل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی:
پیگیر احیای باشگاه ماشین  سازی و تیمداری پتروشیمی تبریز هستیم

ابتکار - ماهان فلاح: مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی گفت: بیشترین پیگیری اداره کل ورزش و جوانان استان در رابطه با 
احیای باشگاه ماشین سازی بوده است. حبیب ستوده  نژاد با اعلام این مطلب، اظهار کرد: فقدان باشگاه بزرگ ترین ضعف ورزش 
قهرمانی این استان است، فقدان باشگاه در استان دلیل عدم بازتاب ورزش قهرمانی آذربایجان  شرقی است. تمام بار تیمداری 
در رشته های مختلف را تنها باشگاه مس  به دوش می کشد. تا زمانی که صنایع آذربایجان  شرقی با ورزش آشتی نکنند، شرایط 
ورزش استان بهتر از این نخواهد شد. ستوده  نژاد راجع به احیای تیم دوچرخه سواری پتروشیمی تبریز گفت: مدیرعامل 
پتروشیمی تبریز موافق احیای این تیم است و فعلا منتظر صدور مجوز توسط شرکت ملی صنایع پتروشیمی هستیم که حداقل 
در رده های پایه این اتفاق بیفتد. وی راجع به احیای باشگاه ماشین  سازی تبریز اضافه کرد: از زمان حضورم در ورزش و جوانان 
بیشترین پیگیری در رابطه با احیای باشگاه ماشین سازی بوده است. پیشنهاد ما در خصوص احیای این تیم ریشه دار و قدیمی 
وصل کردن به مس بوده و همین طور بازگشت به کارخانه ماشین  سازی اما به دلیل اتفاق تلخ سقوط هلیکوپتر ریاست جمهوری 

شورای عالی ورزش استان تشکیل نشد و در دولت جدید به دنبال تشکیل این این جلسه خواهیم  بود.
 ستوده نژاد درباره تغییر اتاق VAR ورزشگاه یادگار امام گفت: اتاق در نظر گرفته شده برای سیستم کمک داور ویدئویی مورد تائید ستاد استانداردسازی قرار 

نگرفت و اتاقی دیگر برای استقرار این سیستم در نظر گرفتیم. در صورت لزوم حتی اتاق جدیدی هم برای قرارگیری این سیستم احداث می کنیم.
 مدیرکل ورزش  و جوانان آذربایجان  شرقی در رابطه با احتمال انتقال امتیاز لیگ برتری تیم والیبال مس رفسنجان به مس ورزقان گفت: این موضوع را با مسئول 
ورزش مس ایران مطرح کرده ایم و نتیجه تا هفته آینده مشخص خواهد شد.  ستوده  نژاد در رابطه با واگذاری ورزشگاه یادگار امام )ره( گفت: آماده واگذاری این 
ورزشگاه هستیم. واگذاری کل مجموعه ورزشی یادگار امام از عهده ما خارج است و به هیات دولت مربوط می شود اما در بحث استادیوم فوتبال آماده واگذاری 
هستیم.  او راجع به چمن ورزشگاه یادگار امام )ره( گفت: کاشت تنها در فروردین و یا شهریور ماه امکان پذیر است. بازسازی چمن را انجام داده ایم و زیرسازی 
زمین چمن شماره دو آماده است.  ستوده نژاد عنوان کرد: مجوز سهمیه تیم بانوان تراکتور در لیگ دسته اول را چند ماه قبل در زمان بلاتکلیفی این باشگاه گرفته 
ایم و الان که وضعیت این تیم مشخص شده فعالیت های مربوط به تیم بانوان را خود باشگاه پیگیری خواهد کرد. وی بیان کرد: سالن سه هزار نفری میرداماد 
به عنوان خانه والیبال در نظر گرفته شده است. کفپوش این سالن استاندارد است و ایرادی ندارد. همچنین سالن رسالت به خانه هندبال اختصاص خواهد 
یافت.  مدیرکل ورزش  و جوانان آذربایجان  شرقی گفت: مجوز برگزاری بازی های لیگ  برتری برای یادگار امام صادر شده است . ۳۰ گیت ورودی تا بازی تراکتور 

و پرسپولیس نصب خواهد شد و در ادامه تعداد گیت ها به ۱۲۰ خواهد رسید.


